



Referat af skolebestyrelsesmøde 021122

Mødedato 02.11.2022	Mødested/lokale Mødelokale 1 ved kontoret (Indgang ad hovedindgangen ved parkeringspladserne)	Mødetidspunkt kl. 17.00	Sluttidspunkt kl. 20.00
Deltagere Skolebestyrelsen			
Afbud fra: Ann, DH, Ane, Majken og Anders J.	Direkte telefonnr.		

1. Godkendelse af dagsorden (B)

17:00-17:05

2. Besøg af Christian Hess

17:05-18:25

- Plan for åbning af køkken vil forhåbentlig være omkring marts/april 2023. GIC arbejder på at få den sidste finansiering på ca. 130.000 kr. på plads i samarbejde med foreningerne m.fl.
- Salg af skolemad i skoletiden til elever – evt. også personale og diverse skolearrangementer. Elever kan hjælpe til i køkkenet (eks. 7.kl.).
- Salg af mad i skoletiden afstemmes med skolen.
- Når cafe-åbning er i udsigt, cafe-medarbejder ansat, og skolen har været i dialog med GIC og cafe omkring udkast til skolemadsordning, så vendes det med skolebestyrelsen.
- Det kunne være en ide at lave en behovsanalyse blandt elever/forældre ift., hvor mange, hvor tit og til hvilken pris man måtte ønske at benytte cafeen.

3. Orientering (O)

18:25-19:00

Skoleledelse:

Fastansættelser

- Ina og Benjamin er blevet fastansat.
- Workshop – ny dato d. 25/11 kl. 13-15.30 – DGI-huset, Vejle

"I Vejle kommune vil vi gerne i samarbejde med Alkohol & Samfund samle de væsentligste aktører til en workshop omkring alkohol i overgangen fra grundskole til

ungdomsuddannelse. Vi inviterer bredt: Sundhedsplejen, SSP, skolebestyrelser og Ungdomsuddannelser. Her er I fra Folkeskolen centrale deltagere. Vi håber meget, at I fra skoleregi har mulighed for at deltage i en drøftelse. Ligesom vi vil bede jer om at dele invitationen med jeres skolebestyrelser, så vi kan få dem repræsenteret i drøftelsen.”
SM og Lars B deltager.

Formand:

Kursus for skolebestyrelser

- 4 fra bestyrelsen deltog – godt indhold og fint at kunne drøfte det sammen.

Medarbejdere:

- Udskolingen forbereder Musical. Personalet har en oplevelse af at de løber stærkt, mange elevsager, mange møder med forælder – handleplaner skal laves m.m. Ledelsen prøver at hjælpe personalet med at finde mere tid til personalet til at løse disse opgaver.
- Glade for at være sammen og kunne forberede sig sammen, og dejligt vi har et personaleforum, hvor vi kan spise sammen.

Elevråd:

- Elevrådet er i fuld gang med den videre planlægning af en Galla-fest i foråret. Mangler at finde en dato. Elevrådet arbejder med tanken om at lave en Galla-fest drejebog, således at det kan blive en tradition.
- Elever er i gang med at lave en cykelhjelmkampagne og konkurrence.

4. Meddelelsesbog – princip udarbejdes

19.00-19.20

Torben (IT) deltager på mødet og fremlægger rammer for Meddelelsesbogen, arbejdsgruppe nedsættes.

- Arbejdsgruppe: TA, PB, VF, Martin

5. Skolens Vision (O+D)

19.20-19.30

Info om mødet med Mads, kommunikationsmedarbejder, samt orientering om næste skridt og skolebestyrelsens rolle.

- Udsættes til næste møde d.8.12.

6. Evaluering af forældremøder

19.30-19.45

- Udsættes til næste møde d.8.12.

7. Punkter til næste møde

19.45-19.50

- Evaluering af slides og besøg på forældremøder
- Antimobbestrategi revurderes
Vi ønsker justering, så perspektivet flyttes fra enkelt elev/barn til fokus på det store fællesskab og deres betydning for mobning og trivsel.
Ina (pædagogisk vejleder) vil gerne deltage på bestyrelsesmødet i januar
- Skolens Vision
- Udkast til princip for meddelelsesbog?

8. Evt.

19.50-20.00